
ZAPISNIK 
 
Sa sjednice 1/2024 Izvršnog odbora HKS-a održane 29. siječnja 2024. god. u prostorijama HKS-a, Dom 
Sportova, Trg Krešimira Ćosića 11, Zagreb. 
Sjednica je započela u 16.00 sati. 
 
PRISUTNI: predsjednica Zdravka Poljaković, članovi Mirna Matković, Gordana Pavić, Domagoj Katić, 
Renato Levanić, Zoran Uravić, Željko Marović, Franjo Koletić, Goran Golubiček 
 
Sa sjednice se ispričala glavna tajnica Barbara Knežević. 
 
Gđa. Poljaković pozdravila je prisutne i zahvalila im na odazivu. 
Ovo je prva službena sjednica IO-a u novom sazivu nakon izdanog Rješenja gradskog ureda za opću 
upravu. 
Materijal za današnju sjednicu dostavljen je svim članovima uz poziv. 
 
Kvorum je konstatiran te je predložen sljedeći: 
 
     DNEVNI RED 
 
1. Usvajanje Dnevnog reda 
2. Usvajanje Kalendara natjecanja za natjecateljsku sezonu 2024/25 
3. Usvajanje prijedloga izvršenja financijskog plana za 2023. i  prijedloga financijskog plana za 
2024.  godinu 
4. Usvajanje prijedloga Statuta HKS-a 
5. Rasprava i usvajanje prijedloga Općeg pravilnika HKS-a 
6. Odluka o prijedlogu primanja novih klubova u članstvo HKS-a/brisanju Klubova iz članstva HKS-a 
7. Odluka o reciprocitetu uvjeta izdavanja gostujućih licenci 
8. Razno 
 
TOČKA 1 
Dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
TOČKA 2 
Pristigli su prijedlozi kalendara natjecanja za discipline dresurno, preponsko i daljinsko jahanje. 
Predsjednik odbora za eventing dostavio je obavijest da se planira organizacija dva natjecanja u 
eventingu no datumi će ovisiti o situaciji na zagrebačkom hipodromu. Usvajanje kalendara za eventing 
odgađa se do daljnjeg. 
 
Gosp. Katić pročitao je prijedlog kalendara za zaprege. 
Gđa. Poljaković rekla je da je KK Nexe zainteresiran za kandidaturu za organizaciju BP u vožnji zaprega 
2024.god.. Gosp. Katić pozdravlja prijedlog i svi članovi IO-a suglasni su sa istim. 
 
Gđa. Pavić rekla je da je Odbor za dresuru na svojoj sjednici usvojio prijedlog kalendara. Postoji jedan 
termin za koji su se prijavila dva kluba no međusobno će se dogovoriti oko datuma. 
Napomenula je kako se nitko nije prijavio za organizaciju Prvenstva Hrvatske. 
 
Gosp. Golubiček smatra da se za organizaciju Prvenstva Hrvatske treba poslat poseban poziv 
klubovima. 
Gosp. Levanić rekao je da je svim klubovima poslan poziv da prijave organizaciju natjecanja što vrijedi 
i za organizaciju PH. 
 



Gospodin Golubiček je izjavio da je zainteresiran za organizaciju PH u dresuri ali da ne može u ovom 
trenu donijeti konačnu odluku jer mora vidjeti moguće termine, pa će naknadno potvrditi ovu 
mogućnost. 
gđa. Pavić rekla je da bi PH bilo prvi vikend u srpnju.  
KK Evago i Odbor za dresuru usuglasit će termin za PH a dostavljen prijedlog kalendara jednoglasno je 
usvojen. 
 
Gosp. Uravić rekao je da je prijedlog kalendara natjecanja za daljinsko jahanje usuglašen na sjednici 
Odbora. Kalendar je jednoglasno usvojen. 
 
Gđa. Poljaković pitala je ima li tko komentara vezano uz prijedlog kalendara preponskih natjecanja. 
Gosp. Levanić rekao je da su termini koji su se preklapali usuglašeni, svaki klub može organizirati samo 
jedno kolo CC. Od iduće godine planira se podići nivo natjecanja CC-a, održavat će se po županijama. 
U planu su nagrade za pobjednike PH i CC-a kako bi jahači imali poticaj boriti se za pobjedu. Mišljenja 
je da bi tako trebalo biti za sve discipline. 
Obzirom da se s kalendarom natjecanja kasni već dva mjeseca ovaj kalendar je najbolje što se moglo 
napraviti u ovom trenutku. Kalendar za iduću godinu mora biti gotov krajem ove godine. 
Ujedno će se napraviti kriteriji za organizaciju PH. 
 
Gđa. Poljaković rekla je da je financijskim planom predviđeno sufinanciranje natjecanja CC-a i PH u 
svim disciplinama. HKS će snosit troškove službenog osoblja odnosno, sudaca, stewarda, postavljača 
parkura, veterinara i liječnika. 
Gđa. Poljaković rekla je da će se iduće godine sa organizatorima PH i CC sklapat ugovori sa pravima i 
obvezama. 
 
Gosp. Koletić smatra da bi se PH za dobne kategorije trebalo održati početkom ljeta a PH za mlade 
konje u rujnu. 
Gosp. Levanić rekao je da su ideje organizacije PH u kasnijem  terminu te što nemaju svi hale i ne mogu 
ranije trenirati, vrijeme je školskih praznika. Više je faktora koji utječu na datume i planove. Ideja je da 
se PH odvija dvije godine za redom na istom mjestu. 
Gosp. Golubiček pitao je koji su argumenti da se PH i ove godine održi u Osijeku. 
Gosp. Levanić rekao je da KK Osijek ima sve uvjete i Odbor za preponsko jahanje donio je jednoglasnu 
odluku da se PH održi u Osijeku.  
Također KK Osijek jedini se javio za organizaciju PH. KK Mirnovec također je iskazao za interes 
organizacije PH no u terminu početkom ljeta. 
Gosp. Levanić napomenuo je da je kalendar usklađen i sa međunarodnim natjecanjima kao što su BP i 
EP. 
 
Gđa. Poljaković pitala je li bilo primjedbi na prijedlog kalendara koji je poslan svim članicama. 
Primjedbi nije bilo.   
Prijedlog kalendara dat je na glasanje te je usvojen većinom glasova za, jednom protiv i jednim 
suzdržanim. 
 
TOČKA 3 
Gđa. Knežević na žalost nije mogla prisustvovat današnjem sastanku no ukoliko bude potrebe za bilo 
kakvim pitanjima i prijedlozima biti će on line. 
Sva dokumentacija koju je gđa. Knežević pripremila dostavljena je članovima uz poziv. 
 
Gđa. Poljaković rekla je da su ova financijska izvješća i planovi važni jer će isti biti predloženi skupštini 
na usvajanje. 
 
Gosp. Koletić rekao je da se ne treba previše osvrtati na 2023.god. obzirom da je to gotova stvar. 



smatra da je plan za 2024.god. malo pesimističan u dijelu koji se odnosi na prihode od trgovačkih 
društava i ostalih pravnih osoba, djeluje kao da vodstvo saveza ne vjeruje samo sebi. 
 
Gđa. Knežević priključila se online. 
 
Gosp. Koletić smatra da je iznos prihoda od sponzorstava i donacija mali i misli da bi se svatko od 
članova IO-a trebao angažirati i osigurati dio sredstava. 
Gđa. Knežević rekla je da je izradi prijedloga financijskog plana pristupila oprezno ali ako su članovi IO-
a suglasni da se taj iznos poveća vrlo rado će ga promijeniti.  
Gosp. Koletić smatra da se HKS treba postaviti prema Ministarstvu poljoprivrede i zatražiti veći iznos. 
Gđa. Knežević rekla je da je plan rađen temeljem podataka dostupnih od prijašnjih godina te da je iznos 
prihoda od Ministarstva takav jer HKS prošle godine nije sufinancirao PH i CC te nije imao temeljem 
čega zatražiti povrat sredstava. 
 
Gđa. Poljaković rekla je da se sponzorstva i donacije traže krajem godine za iduću godinu te da će se za 
iduću godinu sve kvalitetnije pripremiti no trenutno stanje nikoga ne priječi da se potrudi i osigura 
sponzorstvo. 
 
Gosp. Katić rekao je da je jedan od prvih zadataka napraviti plan što organizatori mogu ponuditi 
sponzorima zauzvrat. 
 
Gosp. Koletić pitao je hoće li Cjenik ostati isti ili će se mijenjati. Smatra da HKS treba uprihoditi više 
sredstava od organizacija natjecanja. 
Napominje kako se naplaćivanje kazni za zakašnjele prijave uglavnom ne provodi jer natjecatelji loše 
reagiraju na tu naplatu. 
Gđa. Poljaković smatra da kazne treba ostaviti u cjeniku radi provođenja reda. 
Gđa. Knežević rekla je da Cjenik za sad ostaje isti. 
Prijedlog gosp. Koletića je da se cjenik revidira. Odlučeno je da se cjenik revidira u naredno vrijeme.    
 
Gosp. Koletić smatra da HKS treba dobivati više sredstava od HOO-a i da se treba više zalagati. 
Gđa. Poljaković rekla je da su sredstva HOO-a za ovu godinu već odobrena temeljem prijedloga koji je 
dostavljen još u 10. mj. prošle godine i da se tu više ne može ništa za ovu godinu. Bila je na nekoliko 
sastanaka za vodstvom HOO-a i da bi savez dobio više sredstava mora zadovoljiti određene kriterije a 
neki od njih su kategorizirani sportaši, organizacija međunarodnih natjecanja isl. Sport treba dovesti 
na višu razinu. 
 
Gđa. Poljaković rekla je da je sav ovaj materijal trebalo pripremiti, slaže se da svašta treba no treba 
odrediti tko će što raditi. 
Također sve obavijesti i aktivnosti treba stavljati na web no netko taj materijal  treba dostavljati. 
Gosp. Baković objaviti će sve što mu se dostavi. 
Gosp. Katić mišljenja je da se web stranica treba bolje ažurirati i smatra da je iznos koji HKS plaća firmi 
angažiranoj za IT velika. 
Gđa. Poljaković rekla je da firma Belsoft ne radi samo na stranici već kompletnom IT održavanju HKS-a 
kao što je baza podataka natjecatelja, konja, službenog osoblja, vođenje rezultata isl. 
Zatražila je od gosp. Katića da se angažira i da pribavi bolju ponudu ukoliko je moguće. Gđa. Poljaković 
dostavit će gosp. Katiću popis zadataka koje ponuda treba sadržavati.  
 
Gosp. Koletić smatra da je vrijeme da HKS napravi kriterije po kojima će se sredstva raspoređivati te da 
sve mora biti transparentno. 
Gđa. Poljaković rekla je da će biti napravljen program temeljem kojeg će se sredstva dijeliti. 
 



Gosp. Koletić osvrnuo se na iznos koji HKS plaća za osiguranje natjecatelja, službenog osoblja i konja za 
koji misli da je prevelik, te da se sigurno može nabaviti bolja ponuda, slijedom njegovih privatnih 
spoznaja. 
Gđa. Poljakovic je temeljem navedene izjave predložila da bi bilo najbolje da gosp. Koletić onda i pribavi 
nove, povoljnije ponude za osiguranje. 
 
Gosp. Koletića zanima na što se odnose pozajmice, koga, koji su iznosi isl. Gđa. Knežević rekla je da za 
sve pozajmice postoje ugovori i aneksi ugovora te da su sve pozajmice vraćene i više nema otvorenih 
stavki po tom pitanju. Jedino je ostao otvoren iznos koji je gđa. Fable posudila savezu no na jednom od 
prijašnjih IO-a izjavila je da će tu razliku donirati HKS-u. Gđa. Knežević kontaktirat će gđu. Fable zbog 
potpisivanja izjave. 
 
Također gosp. Koletića zanima tko je sve na platnoj listi HOO-a odnosno koja je uloga zaposlene 
trenerice Matee Kocsis. 
Gđa. Poljaković rekla je da je održala sastanak sa gđom. Kocsis i da je njena glavna uloga rješavanje 
statusa trenera odnosno izrada programa edukacije trenera u skladu sa Zakonom te da je to u tijeku. 
 
Također se osvrnula na status diploma sa tečajeva FEI Level 1 i 2 i obavijestila prisutne da je 2021.god. 
Ministarstvu obrazovanja poslan dopis vezan za priznavanje diploma stečenih pohađanjem tečajeva 
FEI Level 1 i 2. Dobivena je informacija da se navedeni tečajevi ne mogu priznati no to nije točno jer je 
Ministarstvo savezu uputilo da dostavi dokumentaciju vezanu za FEI Level 2 kako bi se utvrdio stvarni 
status i pronašlo rješenje na koji način isti može biti priznat. 
 
Gđa. Knežević rekla je da je potrebno napraviti plan rashoda. 
Gđa. Poljaković rekla je da je organizatorima poslana tablica troškovnika koju je potrebno vratiti na 
savez kako bi se utvrdili stvarni troškovi. 
Odluka je da se zahtjev za troškovnik još jednom dostavi svim organizatorima PH i CC-a uz napomenu 
da je isto potrebno dostaviti do kraja tjedna. Temeljem dostavljenih troškovnika biti će izrađen plan 
rashoda. 
 
TOČKA 6 
Obzirom na potrebu prisutnosti gđe. Knežević na ovoj točci prelazi se sa točke 3 na točku 6. 
 
Gđa. Poljaković obavijestila je prisutne da će na idućoj skupštini sljedeći klubovi biti predloženi za 
primitak u redovno članstvo HKS-a: KK Ozalj, KK Moslavina Challenge i Udruga fizioterapeuta Centar 
Ritam s konjem. 
Zamolbu za članstvo dostavili su KK Muntić i KK Arion. IO donio je odluku da kontrolu KK Muntić obavi 
gosp. Uravić a KK Arion gosp. Kramarić. 
 
Gđa. Knežević napravila je analizu svih klubova primljenih u članstvo HKS-a do danas. Članovima IO-a 
poslana je specifikacija po statusu kluba. Da bi klubovi bili brisani iz članstva HKS-a Skupština mora 
donijeti odluku o prestanku članstva. 
Oni klubovi koji se nalaze na popisu brisani potrebno je donijet odluku da se više ne smatraju članovima 
HKS-a te je kod svakog potrebno upisat datum brisanja iz registra udruga RH. 
Klubovima sa popisa neaktivni nisu slani računi za članarinu iz razloga što nisu bili aktivni. Klubovi sa 
popisa u mirovanju savezu su dostavili obavijest da je klub ugašen ili su trenutno u mirovanju. Prema 
Statutu HKS-a ne postoje aktivni, neaktivni ili u mirovanju. 
Ured će klubovima s popisa neaktivni i u mirovanju uputiti dopis u kojem ih se traži da se u roku od 7 
dana očituju o svom statusu u HKS-u odnosno žele li biti članovi ili ne. 
 
Gđa. Poljakovic zahvalila je gđi. Knežević na sudjelovanju na sjednici. 
 



 
 
TOČKA 4 
Prijedlog Statuta koji su izradile gđa. Knežević i gđa. Matković u suradnji sa gđo. Poljaković dostavljen 
je svim članovima uz poziv. 
 
Gosp. Koletić predložio je da se u budućnosti omogući da svaka disciplina ima svoj podračun i da se 
sredstva pristigla na račun dijele po disciplinama kako bi svaka disciplina raspolagala svojim prihodom. 
 
Gđa. Poljaković rekla je da je briga saveza u ovom trenutku briga za konjički sport generalno te se 
sredstva raspoređuju svim disciplinama. Sve što se radi je usmjereno da konjički sport i HKS dobiju svoj 
dignitet. 
Ukoliko u budućnosti savez bude imao dovoljno sredstava to može biti jedna od ideja. 
 
Nakon kraće rasprave i prijedloga koji će biti uključeni u konačnu verziju prijedloga Statut je usvojen i  
isti će biti proslijeđen HOO-u na kontrolu nakon čega ide Skupštini na usvajanje. 
  
TOČKA 5 
Prijedlog Općeg pravilnika dostavljen je članovima uz poziv. 
Nakon kraće rasprave donijeta je odluka da ukoliko itko ima konkretnih prijedloga iste dostavi do kraja 
tjedna. Konačan prijedlog biti će dostavljen svim članovima IO-a te će isti biti usvojen online putem. 
 
TOČKA 7 
Gđa. Poljaković obavijestila je prisutne da HKS ne naplaćuje gostujuće licence stranim natjecateljima. 
Sa Italijom je dogovorena posebna cijena koju hrvatski jahači plaćaju za sudjelovanje na natjecanjima 
u Italiji. Slovenija ne naplaćuje gostujuće licence našim natjecateljima. Koliko je poznato ostale zemlje 
naplaćuju gostujuće licence. Istražit će se koji su to iznosi te će susjednim zemljama biti poslan email 
da je odluka IO HKS-a da se ide na reciprocitet. Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
TOČKA 8 
Odbor za daljinsko jahanje dostavio je prijedlog Pravilnika o daljinskom jahanju usvojenog na sjednici 
Odbora za daljinsko jahanje. Pravilnik je jednoglasno usvojen. 
 
Gosp. Levanić rekao je da su na savez pristigle dvije prijave za Razvojne programe pri HOO-u. Prijave 
su dostavile Lea Djelmić i Kim Vukadin. Prema kriterijima programa II/1 obje sportašice ne udovoljavaju 
kriterijima no Vijeće HOO-a može iznimno donijeti odluku da na listu korisnika Programa uvrsti i 
sportaše sa značajnim sportskim ostvarenjima a koji ne ispunjavaju uvjete iz Pravilnika. 
 U tom slučaju realiziraju se sredstva u iznosu od 75% programa s time da se nacionalni sportski savez 
obvezuje uložiti dodatna vlastita sredstva u iznosu od  25% ovog programa. 
Gosp. Levanić rekao je da ne postoji vremenski rok za prijavu u taj program te da se mogu prijaviti i 
ostali sportaši. 
KK Jarun čija je Lea Djelmić članica spreman je snositi razliku od 25%. 
Donijeta je odluka da se klubu čije su se članice prijavile na program uputi dopis u kojem ih se traži 
očitovanje i izjava da se obvezuju isplatiti razliku od 25% sportašu. 
Nakon očitovanja ured će prijaviti kandidatkinje.  
 
Gosp. Levanić obavijestio je prisutne da je Odbor za prepone donio odluku o razrješenju gosp. 
Rožmarića sa mjesta izbornika preponske reprezentacije te imenovao gosp. Hrgovića za novog 
izbornika. 
Ukoliko HKS financira odlazak reprezentacije na određeno natjecanje član reprezentacije dužan je 
odazvati se pozivu. 
U planu je izrada kriterija za članove reprezentacije. 



Gosp. Hrgović jednoglasno je potvrđen za izbornika. 
 
  
Gosp. Golubiček pitao je hoće li se kada se donose ostali pravilnici po disciplinama. 
Gosp. Levanić rekao je da se pravilnici ne mijenjaju  na početku i usred sezone već se promijene 
najavljuju minimalno godinu dana prije usvajanja samog pravilnika. 
 
Nakon što su iscrpljene sve točke dnevnog reda sjednica je završila u 19.40 sati. 
 
Zapisničar 
Martina Hercigonja 
 


